

ADDITIONAL RISK DISCLOSURE**额外风险披露**

Dear Sir/Madam:

尊敬的客户，

Thank you very much for your interest in Charterprime.

感谢您选择卓德外汇交易。

We ask that you sign this letter to indicate you are aware that if you pass your confidential username and password to a third party, Charterprime cannot be held responsible for the trading losses that may occur on the account
签署该信件表明您已知晓：如果您将您的私人用户名及密码透露给第三方，卓德对您帐户可能发生的任何交易损失不承担任何责任。

Please also note that Charterprime employees are not permitted to trade clients' accounts nor are they permitted to offer trading advice.

同时请注意卓德雇员不被允许交易客户的帐户或提供任何交易建议。

The Company guarantees the safety of client's funding account at all times.

本公司仅保证客户的交易账户出入金安全。

Risks of Technical Errors and Inevitable Factors

Online trading is not completely free of a certain degree of risks, which often include but are not restricted to hardware, software and internet linkage failures, let alone some factors which are out of humans' control (such as unexpected weather conditions and natural disasters, war, labour disputes, communications or power failure, etc.), or some system errors that cause the inability of platform to perform the execution of orders and repeat of orders, or internet problem that creates hassles while you try to log into the trading platform. Any transactions error, distortions or delays and the aforementioned risks of various technical or inevitable factors which are incurred in the event of online trading have to be borne by the customer itself.

技术或不可抗拒之因素的风险

网络交易是具有一定风险的，包括但不限于硬件、软件与互联网链接故障，还有其它人力不可抗拒之因素（比如特殊天气条件及天灾、战争、劳资纠纷通讯或电源故障等），抑或是一些情况的发生可能使平台不能执行订单或重复执行订单，或使您不能进入交易平台等的系统错误和网络链接问题。任何通过网络交易发生的通信故障、失真或延误，还有以上所述的种种技术或不可抗拒之因素的风险，均将由客户自身承担。

Thank you for your cooperation and understanding in this matter.

感谢您的合作和理解！

Yours faithfully.

Charterprime

Acknowledgement**确认函**

I'm aware the above letter and wish to proceed with opening an account.

我已经了解以上信件，并愿意开设一个交易账户。

Client Name (客户姓名拼音) _____

Client Signature (客户签名) _____

Date (日期) _____